
Jednání Školské rady při ZŠ Rosice 
 

 

Zasedání číslo: 7 

Datum konání: 13. 6. 2017 

 

 

Jednání bylo zahájeno v 15.00 hod v budově ZŠ Rosice 

 

Za zřizovatele byli přítomni:  

Mgr. Josef Smékal 

 

Za zástupce rodičů byli přítomni: 

MUDr. Šárka Dolníčková - příchod v 15.10 

Helena Veverková  

 

Za pedagogické pracovníky byli přítomni: 

PaedDr. Jaroslava Kroupová 

Mgr. Pavla Šoltésová 

Ing. František Pokorný 

 

Omluveni:  3 (Eva Veverková, Světlík, Petřivalský) 

 

 

Program zasedání: 

 

1. Zahájení zasedání ŠR  

2. Schválení programu zasedání 

3. Určení zapisovatele a ověřovatele (zapisovatel D. Kroupová, ověřovatel Helena 

Veverková) 

4. Schválení dodatku k ŠVP   

5. Diskuse 

6. Stanovení termínu další schůzky (říjen 2017) 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin panem předsedou Ing. Františkem 

Pokorným, který přivítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomno pět z devíti 

členů školské rady a školská rada je usnášeníschopná.  

 

ad 2) Pan předseda seznámil členy ŠR s návrhem programu zasedání.  

Pro schválení programu - 5 členů 

Zdrželo se hlasování – 0  

Proti schválení – 0 

Nepřítomna – p. Dolníčková 



 

ad 3) Jako zapisovatel byla pověřena paní Kroupová, ověřovatelkou paní Veverková 

Helena. 

 

ad 4) Pan předseda zopakoval, co je náplní dodatku k ŠVP č. 3, se kterým se všichni 

členové měli možnost seznámit. Do tohoto dodatku byly zahrnuty změny, které se 

musí promítnout do školního vzdělávacího programu v souvislosti se zavedením 

povinné výuky plavání. Paní Veverková se dotázala, jak to bude s platbou za dopravu. 

Na tento dotaz zodpověděla p. Kroupová, že bylo požádáno o „Rozvojový program 

Podpora výuky plavání“ naše škola byla zaregistrovaná a rovněž doprava by měla být 

pro děti zdarma. Pan Smékal měl dotaz ohledně ceny jednoho kurzu plavání mimo 

dopravu. Zodpověděla p. Kroupová, že se cena za 10 lekcí pohybuje kolem 50 tisíc 

korun a zahrnuje materiálové i mzdové náklady. Od 1. 9. 2017 budou takto plavat 

celkem 3 kurzy žáků – cca 150 dětí.  

Dále měl pan Smékal poznámku k tomu, že v RVP výstupech jsou pro výuku plavání 

zahrnuty prvky sebezáchrany a bezpečnosti, což mu přijde pro věkovou skupinu 7-9 

let hodně náročné. 

K jednání se v 15:10 připojila paní Dolníčková. 

Pan Pokorný tlumočil emailem zaslanou připomínku pana Petřivalského, že by bylo 

dobře, aby byla výuka povinná i ve vyšších ročnících. Vzhledem k ceně kurzů a 

vzdálenosti plaveckého bazénu v Kuřimi je toto pro školu zatím nereálné. 

Paní Dolníčková z hlediska lékařky na ORL poznamenala, že je zásadně proti, aby děti 

plaveckou výuku absolvovaly, protože to zvyšuje riziko astmatických poruch, zhoršení 

ekzémů apod. 

Výsledky hlasování: 

Pro schválení dodatku – 5 členů 

Zdrželo se hlasování – 0 členů 

Proti – 1 člen (MUDr. Šárka Dolníčková) 

 

 

    ad 5) Diskuse  

p. Pokorný – školské radě končí v listopadu funkční období a bude nutno připravit 

nové volby. Na prvních třídních schůzkách v září 2017 budou osloveni rodiče, kteří 

mají zájem ve volbách do školské rady kandidovat. Totéž pak čeká zástupce 

zřizovatele a pedagogické pracovníky. 

 

ad 6) Stanovení termínu schůzky 

p. Pokorný – programem další schůzky bude mimo přípravy voleb také schválení 

výroční zprávy. Jednomyslně byl schválen další termín schůzky na 3. října 2017. 

 

Jednání bylo zakončeno v 15:30 hod. 

 

Zapsala:           Jaroslava Kroupová 

Zápis ověřila:           Helena Veverková  
 


